



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

8 October 2019

Dear Members,

Food and Beverage Arrangement during the Annual General Meeting
on Wednesday, 16 October 2019

The Annual General Meeting (AGM) will be held at 7:30pm on Wednesday, 16 October 2019 at the Garden Bar. There will be no alcohol on sale in the entire club premises for the duration of the AGM. The main clubhouse restaurant will be serving food and non-alcoholic drinks only from 7:00pm until the meeting has finished.

For safety reasons, members are not allowed to bring any alcoholic drinks to the venue of the meeting.

Thank you for your patience and understanding.

Best regards,

Mr Don Johnston
Commodore
The Hebe Haven Yacht Club Limited





The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 哩半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

親愛的會員：

2019 年 10 月 16 日會員週年大會當晚的餐飲服務安排

本會會員週年大會將於 2019 年 10 月 16 日星期三晚上 7 時 30 分在花園酒吧舉行。會議舉行期間，會所將不會售賣酒精飲品。當晚，由 7 時起直至會議結束為止，會所餐廳只售賣食品及非酒精飲品。

另外，為安全起見，會員不得攜帶酒精飲品到會議會場。

感謝會員的理解及忍耐。

此致

Don Johnston
白沙灣遊艇會會長 謹啓

2019 年 10 月 8 日